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ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας, κ. Άδωνι Γεωργιάδη 
 
ΘΕΜΑ: « Προκήρυξη για πρόσληψη νοσηλευτικού προσωπικού για τα Νοσοκομεία της 
Κρήτης – Ανεπάρκεια θέσεων στο Νομό Λασιθίου » 
 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σας καταθέτω ως Αναφορά το απόσπασμα από τον τοπικό τύπο «ΑΝΑΤΟΛΗ» της 22ας 

Οκτωβρίου με αριθμ. φύλλου 19.928, στο οποίο αναφέρεται η προκήρυξη για την πρόσληψη 

μόνιμου νοσηλευτικού προσωπικού, και συγκεκριμένα οι 153 θέσεις που κατανέμονται στα 

Νοσοκομεία της Κρήτης, εκ των οποίων μόλις 9 αφορούν τα Νοσοκομεία του Νομού 

Λασιθίου. Ο Σύλλογος Εργαζομένων του Νοσοκομείου Αγίου Νικολάου επισημαίνει ότι ο 

αριθμός αυτός είναι εξαιρετικά χαμηλός, ιδιαίτερα σε σύγκριση με τις ανάγκες του νομού και 

τα κενά που υπάρχουν σε θέσεις νοσηλευτικού προσωπικού. 

Η ανησυχία εντείνεται καθώς οι ανάγκες στα Νοσοκομεία της Ιεράπετρας, της Σητείας, του 

Αγίου Νικολάου και της Νεάπολης είναι μεγάλες, αλλά ο αριθμός των θέσεων που 

κατανέμεται είναι δυσανάλογος σε σχέση με τις οργανικές θέσεις που παραμένουν κενές. Η 

κατανομή των θέσεων αυτών δεν ανταποκρίνεται στις πραγματικές ανάγκες του Νομού 

Λασιθίου, που καλύπτει ευρύ γεωγραφικό φάσμα και εξυπηρετεί πολλές απομακρυσμένες 

περιοχές. 

 

Η κατανομή των θέσεων νοσηλευτικού προσωπικού στα Νοσοκομεία του Νομού Λασιθίου 

αποτελεί ακόμη μία ένδειξη της συνεχούς υποβάθμισης της Υγείας στην περιοχή μας. Το 

Υπουργείο Υγείας, αγνοώντας τις πραγματικές ανάγκες των νοσοκομείων του Λασιθίου, 
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αφήνει τον τομέα της Υγείας αποδυναμωμένο, με σοβαρές επιπτώσεις στην παροχή υπηρεσιών 

στους πολίτες. Η κατάσταση αυτή δεν αρμόζει σε μία περιοχή σαν τη δική μας που συνεισφέρει 

τα μέγιστα στο ΑΕΠ της χώρας μέσω του πρωτογενούς και του τριτογενούς τομέα παραγωγής.  

Παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες, προκειμένου να εξεταστεί η ανακατανομή των 

θέσεων νοσηλευτικού προσωπικού στο Νομό Λασιθίου, ώστε να καλυφθούν επαρκώς οι 

ανάγκες των νοσοκομείων της περιοχής και να διασφαλιστεί η ομαλή λειτουργία τους. 

Επισυνάπτεται το σχετικό απόσπασμα της εφημερίδας. 

 

 

Η αναφέρουσα Βουλευτής 

 

 

 

Αικατερίνη Σπυριδάκη 

Βουλευτής Λασιθίου 
 
 
 
 

 



 

 




